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ústavu Č ' /\ f 

fíi ti~moi.;. prof dr •• Kodým, CSc., doc. dr. l hu, c 
, Dr. Laf k, PhDr •• Fr nkov , DrSc , doc 

UL>r. J. G bh rt, C c., Ph r. ,., H vs " C!.ic 
1 

prof PhDr. J. J nouš k, CSc., PhOro V. < i , 

wor. J. Kolb , CSc , PhDr. J . Kotáskov , C C , 

člen korespond nt Č AV J. inh rt, p r of. dr. o. 
r i k š i k , D ,-s c • , p r o f • d r • J • u ž 1 ě k a , o rS c , 

, hor . t. olc, r. vecová, r. ollmanova • 

.Lull~Oia. čten korespond en t čs V c. Dostálek, doc„ dr. 2. 

He Lu s, dr„ J . Hu de ě ek" es c., doc. dr. J Khol, 

o r S C • , J • Kvap; l, d o C • d ,.. • 

p rof . d r . r;. V a ně k , Dr S c . 

"' • t Hodnocení č innost i f _r_g_ -X-i - ~-~ • 

J. S o botka, c · c., 

ú st avu za uplynulý 

rok - ref. d r . Kebza 

C , 

2 . Plněni úkolů v rámci S PZ V a výh l edy pro 

následující období - ref . p r o f. Kodým 

3. Stav prognostic kých pr a c í z hlediska 

přípravy SPZ V na 8 . pěti le tk u - ref. 

doc. Khol 

4. Informace o přípravách S. p ra žské mez i 

národní konference - ref o dr. Bl aže k 

Dr. Kebza podal zprávu o činnosti ústavu za r. t 98~ . 

V diskusi k této zprávě vystoupili: 

- Q!QÍ&_Jaogujr~, který ocenil spolupráci kate dry psycho

logie s ústavem a projevil zájem o někter é výsledky, 

referované ve zprávě o činnosti; 

- g!&_~g!~,zdůraznil význam spolupráce s pra xi a upozor

nil na potřebu další specifikace této spol upráce; 

- gxgí&_Liabax1 vyjádřil souhlas s důrazem na s polupr · c; 

5 Praxi /dr. Šolc/, podal podnět prof. Ja nouš o i ke 

spolupráci na společném ziskáváni odborn ých per'od 

a poukázal na význam mezinárodní spolu p ráce; 
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~~.-~ntr v souvislosti s spoLup c s ~•- "•.,_• P r Xi vyj df- l 
Politování nad tim~ že na r ezin árodnim kon g su p 
kované psychologi~ v Edinburg u ne Yl z stoupen Psu 

z čss se zúčastnil kon gresu pouze t psycholo , 
_ ~g~ -~t~bt!1 projevil z jen o rozvoj d lší Poluprác 

naP, f• r alizaci spol~č; é ho semináře yz.kumného ústavu, 
psychiatrického sU CS 1 

; 

_ ~x._ftaČ~g~j vyjádřil souhla a podporu n ávrhu dr. 
Gebharta. 

Prof . Kodým shrnul zá v ěry diskuse a reagoval na někter é 
podněty , které z diskuse vyp l ynuly. Vyjádřil pod po r u ve
d e ni ús ta vu další s pol upráci s pracovišti praxeg oceni L 
výz nam z a h ranič n i s pol uprá c e a připomenul populari:ačni 
č i n n o st úst av u. 

. 
K bodu 2 vystoupil pouze prof . Kodým / dr~ Bokorová byla 
pověřena vystoupením na mimoústavni a kc i /. 
Prof. Kodý m konstatoval dosažení poziti vní c h výsledků 
v rámci SPZV a stručně referoval o je dnotliv ých výsled
cich /zvláště v rámci DU 3, 4 , 5/ a o z am ě řen í SPZV do 
budoucna. V této souvislosti 1cenil význam semináře ře

šitelů SPZV v Liblicich. Dále informoval o j ednotlivých 
výstupech a podal jejich pfehled, upozo rnil na p ří št í 

zasedáni Rady HŮ a zdůraznil význam prac i, pl á novaných 
na r. \ 984 pro úspěšné dokončeni pětiletky. 

V diskusi k tomuto bodu vystoupili: 
- g!&-~g1ii~g~j, která se dotázala na možnosti event. po

sunu terminu dokončeni praci v, ra 1~84 , vz hl edem k tomu, 
že převažná fést prací by měla být realizov ána do červ
na tr.; 

- grgta_Kggim upozornil, že neni možné uvažov at o posu
nu terminů; pfipomenul, fe hlavni výsledná pr áce má 
bý' ~devzdána do konce tohoto roku a dále mj. odkázal 
na slova s. Obziny o nutnosti včas plnit s t anovené 
úkoly; 



- g g.f._ L.iCb .ct. P 1poj l k n z o r u p r f l' o Ý 
d l návrh s ou ti" dit j dn n P i i H 'J n 
věasn ho dokonč n1 pr eí. P ro1 . l<odý m t m 

o 

ou hl s i l, 
gI •• ftaĎi~~á vyj d~il domn ~nku ~ t k li k t rm ny 
spln ni srz v jsou P c1fick pa uz pr p r-o r ~un, 

ť a pod l náv h vyv ij t tl k n 
" Y p r r m „V lI' 

byl pfizpůsoben; 

_ gtQÍA-Liob xt připom nul nutno Pl navání j -n t ch 
u k O l ů , j ž l z e r e á..l n p l n i t ; 

_ g~, -~ibblt1 upozornil# le zbývaJíe ho č u v pol 
nim roce p ětil etky j~ třeba využ t k uvážen · up l tně -
ni výsledku v aplikačních studiich, rep . pf1 mo v P r_ 
xi; 

_ grgi._~gg~m vyjádfil souhlas s t imto tanov1 kem a zd u 
raznil, !e SPZV v 7. pětiletce pro fešitele nekonč i 
pfedánim rukopisu; 

- grgf._Liobatl v této souvislosti zdůrazni l význa m nov é · 
koncepce seminářů ústavu na t. p~lolet i 1 84 pro v č a n é 
a úspěšné dokončeni úkolu pěti letky. 

Prof. Kodým poděkovat všem diskutujícím za jejich cenn é 
podněty. 

ad. 3. ~1a~_grggogJti,Jsx~b-RtJ&Í-i-b1igi~ta_atigra~~- ~fl1 _oa a .. _g.ili.L.ct!su 
Podle programu měl referovat doco Khol, ten vš ak byl 
s. fed;telem pověřen účasti na poradě oddělení spole
čenských věd ŮP ČSAV. 

Prof. Kodým proto stručně informoval o současn ém stavu 
prognostických praci, které probihaji necelé 2 roky. 
Znovu připomněl, !e Psů je pro oblast psycholog ie v 
ČSSR celostétnim prognostickým pracovištěm a informo-
val o hlavni tendenci pro -budoucnost v této oblasti, 
tj. o žádouci integraci psy~hologického výzkumu v čss • 
Dále prof. Kodým informoval o tom, te ani psychol ogie, 
~ni pedagogika nemohou ziskat samostatný stěiejni mer 
na 8• Pětiletku a podal stručnou charakteristiku n vrho -

vaného nového úkolu. 
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5 ,. k tomuto bodu vystoJpili· d1Sl'U • 

f raĎ~D~j? kt~rá upozornil n ot ř QI•- • e u souč sn · 
int egr ce, ale i specifikace v rámci 

psychotogick ho 
výzkumu; 
Q!QÍ•~LiobaEt-a-QIQ _Bikj 
lo ie bude mit v rámci 

HŮ. 

vznesli dotaz, zd , 
psychostěžejn1ho smě u 

s n10 t atný 

rof. 'od ým informovat Aadu úst vu o tom, že psychologi 
bude mit hlavní úko l v rámci stěžejniho směru a že podmin 
ky pro psych o logic ký vý zkum by měly být v rámci tohoto 
stěžejniho směru poměrně dobré. 

ad 4 . 1ai ~xm•~i_g_; tígta Yj~b- ~--a~ai~t _mfiio~x2goi_tgcí r~ck: 
Informaci o chystané 5. PMK podal dr. lažekp tajemn1k 
této konference. Seznámil Radu ústavu s návrhem příprav
n é ho v ý b o r u a k o mi s i 5 • P r,1 K a st r u č n ě i n f o r m o v a L O p ř i -
pravované náplni a navrhovaných sekcích. 
v diskusi k tomuto bodu vystoupili: 

gr~í&_Liobait, který připomenul, že problematické je 
zařazeni dodatku _"• •• proces a změna" do náz.vu s. PMl< 
a vyslovil souhlas s procesuálním aspektem, jenž by 
měl prostupovat celým zaměřením kon f erence; 

- gr&_ftiĎ~g~á upozornila na nutnost pečlivého výběru 
terminu, aby se S. PMK nekryla s konáním jinýc h mezi
národních akci. Dále navrhlap aby název So P~K zněl 
"Psychický vývoj - teorie, metody"' výzku m"; 

- gg'&-~ibbatt podal návrh na zařazeni problematiky psy
chopatologie do jednání 5. PMt<; 

- gra_~g!,,navrhl zařazeni aplikační sekce, příp. zafa
zeni problematiky aplikace i do názvu; 
dt&.li!a~Ji navrhl, aby v názvu nebo podtitulu figuro
val ."rozvoj" /ve smyslu "rozvoj osobnosti"/; 

- gxgia_LiDbJtt upozornil na určité jazykové problémy 
s pfekladem názvů a sekci konference /mj. odliš ení , 
vývoje a rozvoje/; 

• dta-ftiĎ~g~i navrhla pfizvat do programové komise 
s. PMK některé spolupracovniky z praxe. 
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Prof. Kodým poděkovat za ř" 
P 1pomínky . Oo pr ogramové ko 

m1se 5. PMK bude přizvar, prof . Lin ha 
ta do c u Gebhart . 

- gg'•-~!1buJ se dotázal# zda v rámci s. PMK s e po č ít ~ 
s problematikou aplikaci statistických meto d v pop ř . se 
zi'-izením zvl . sekce. 

Prof. Kodým odpověděl, že vpri1cipu ano , ale vihledem 

k tomu, že příprava konferen~e je dosu d v poč~tc i ch, 

bude tato otázka ~ešena v budoucnu. 

Pr o f. K od ý tn pod ě k o v a L všem pi" i to mn ý m z a a k t i v n i ú č a s t " 
. . d • t a pot é z a se dání {a dy pozval je na další zasedan, Ray us avu 

ukončil. 

Zapsal: dr. Vlad;mir Kebza 
vědecký tajemník 


